
Bestuursoverleg  Beatrixpark 7 september  2023 
 

Aanwezig:  

Elodie Luinge (duo-VZ), Mirjam Louisse (Secr), Anne-Mariken Raukema, Marleen Munniksma, Nahna de Braak 

Joep Hesseling, JanFen Brillenburg Wurth, Tanneke den Blaauwen (penningm), 

Afwezig: Brecht van Beers (duo-vz). 

  

1. Opening en mededelingen 

Geen bijzonderheden 

2. Ingekomen en uitgegane stukken (zie mailverkeer bij onderstaande onderwerpen) 

Geen bijzonderheden 

3. Verslag Bestuursvergadering 14 mei  

Het verslag wordt goedgekeurd en zal na verwijdering van namen op de site worden gezet 

(actie) 

Verslag ALV  25 mei  

Het conceptverslag staat inmiddels op de site. Sinds deze week ook een kopie van de 

presentatie van Zuidas over het Ontwerp openbare ruimte.  

        

4. Zuidas 

• Ontwikkelingen rond ZuidasDok, gewijzigde omgevingsvergunning.  

Voor de bouw door Breevast zijn nieuwe aangepaste vergunningen gepubliceerd. We 

hebben ze bestudeerd, in overleg met enkele leden, en uiteindelijk geconcludeerd dat 

het niet nodig is om hierop te reageren of een zienswijze in te dienen.  

• Ontwikkelingen rond kavel 6/7 en 2 Beethoven. Een van de leden dringt aan op een 

uitspraak van het bestuur over het feit dat zijns inziens de voorzitter ten onrechte in de 

ALV heeft gezegd dat de nieuwe woontorens niet IN maar AAN het park staan. Hierover 

is een uitgebreide mailwisseling gaande. Het bestuur besluit nogmaals zelf het kadaster 

en de bestemmingsplannen te raadplegen.  

Het algemene idee van de bestuursleden blijft dat we hlemaal niet blij zijn met die 

woningen omdat we graag hadden gewild dat dat gebied niet alleen maar tijdelijk groen 

was maar altijd groen was gebleven (nadat er hiervoor ook altijd diverse bebouwing op 

heeft gestaan).  

• Ontwikkelingen rond het Erotisch Centrum (laatste overleg 4 sept). 

Twee bestuursleden hebben een gesprek gehad met Halsema, samen met enkele andere 

bewonersvertegenwoordigers.  Een kort verslag hiervan is opgenomen op de site bij het 

bericht over het EC.  

• RAI-beraad: We hebben al heel lang niets meer gehoord van het RAI beraad. Zou dat ooi 

nog weer opstarten? We wachten af.  

  

5. Vereniging 

1.  4-seizoenenoverleg: We zijn tevreden over dit overleg, we kunnen zaken aankaarten die 

(niet altijd) dan ook worden opgepakt door de betreffende ambtenaar. Zo schoof de laatste 

keer degene aan die bezig is met de aanpak van de zieke kastanjebomen.   

 Nieuw overleg 12/10,  10.00 uur. 

2.  Referendum Hoofd Groenstructuur: geen nieuws, we wachten af. Kan volgend jaar 

worden.  

3.  Overleg i.v.m. overlast festivals in de stadsparken. Twee bestuursleden zijn 

aangeschoven bij een digitaal overleg opgestart door de Vrienden van het Westerpark. 

Conclusie is dat hun problematiek niet te vergelijken is met die van ons. We zullen wel 

contact houden en ze zo nodig steunen.  



4.  Parkenoverleg up-date: een van de bestuursleden houdt de ontwikkelingen in de 

gaten en neemt zo nodig actie. Op dit moment geen actie nodig.  

5.  Plannen terrein Carver-speelobject na verwijdering: Et is contact met iemand die met 

voorstellen is gekomen voor de sportgerelateerde invulling van dat terrein. Het stadsdeel 

heeft ons laten weten pas in gesprek te gaan over de daadwerkelijke mogelijkheden, als het 

Speelobject ook echt weg is. Over de voortgang daarvan is nu nog geen nieuws.   

6.  Oekraïense vluchtelingen in Klooster: We hebben contact met degene van het Leger 

des Heils die hier straks de coördinatie gaat doen. Voorlopig is de verbouwing nog niet klaar.  

7.  Problemen met informatiekast: we wilden na het aanbod van een Vriend/lid om dat 

te betalen nu zelf maar eens het beschadigde plexiglas in de grote informatiekast vervangen. 

Maar dat blijkt moeilijk: de kast gaat niet open. Vanuit onderhoud gemeente is toegezegd 

dat een technicus er naar gaat kijken.   

8.  renovatie hondenweide: De weide is goed afgezet, we hopen dat het nieuwe gras de 

huidige hitte overleeft. En dat straks de honden zich wat inhouden.  

9.  Bomenkaart : de bomenkaart is inmiddels niet meer actueel. Een bestuurslid heeft 

veel tijd gestoken in het bijwerken. Nu gaan we niet weer een papieren versie drukken; maar 

de nieuwste versie steeds op de site zetten in een printbare versie. Er is contact gelegd met 

de Nederlandse Dendrologische Vereniging om te zien of de bomen in het BP ook in hun 

digitale bestanden kunnen worden opgenomen.  

10:  Bomenbordjes: Er zijn nieuwe bordjes opgehangen, en er zijn net weer nieuwe 

binnengekomen. Daarmee hangen er straks bijna 100 extra nieuwe borden! 

11.  Fotoboek: De conceptversie van een mooi vierseizoenen foto-magazine is besproken. 

Dit zal bij de komende NB worden meegestuurd, om het jubileum te vieren. De nieuwsbrief 

zelf zal daarom wat kleiner zijn. De definiteve versie zal nog een keer worden rondgestuurd. 

Oplage: 1200, dan hebben we een voorraad om als pr middel te gebruiken. Actie: alvast 

plastic hoezen bestellen voor verzending  

12.  Als pr-middel, en om te laten zien dat we meedenken aan oplossingen voor 

vermindering afval in het park laten we inklapbare koffiebekers bedrukken met de naam van 

de Vrienden. Ze worden dan met flinke korting verkocht via de kiosk. Ze zijn wel prijzig, maar 

dan ook van een hele zware goede kwaliteit. Nu eerst 100 stuks, we kunnen altijd 

bijbestellen als dat goed loopt. Actie: bestellen, papier met uitleg bij de kiosk hangen.  

13.  Aanplant moerasplantjes i.s.m. Groene Buurten najaar: dit is het initiatief van de 

Groene Buurten, zij zorgen ook voor vrijwilligers. Maar geen nieuws meer over gehad.  

14.  Laatste nieuws Kastanjering: in afwachting van verder onderzoek. 

15.  Vertrouwelijk legaat: een van de Vrienden heeft een gesprek gehad met de voorzitter 

over een mogelijk legaat aan de Vrienden. Daar zijn we zeer blij mee. (We hopen wel dat het 

nog lang niet komt.) 

16.  Waarschuwing commerciële activiteiten hondenuitlaters/trainers (doorgespeeld naar 

stadsdeel). We wachten op een reactie van het stadsdeel over mogelijkheid om 

Hondenuitlaters te verbieden, net als in het Amsterdamse Bos.  

17.  De nieuwe boom in de ronde bank blijkt niet de bestelde Amberboom, maar 

waarschijnlijk een Witte bitternoot. Bij nader inzien is dat helemaal niet erg, want daarvan 

was er nog maar 1 in het park, en amberbomen zijn er genoeg. Lasten staan dus maar.  

18.  De  Muze van Zuid heeft ons benaderd over een muziekwandeling op 14 sept. Op hun 

verzoek is dat als bericht op onze site gezet.  

19.  We zijn benaderd door een australische manager van kunstenaars, over de gratis 

plaatsing van een “Monumental interactive public sculpture” . Bij nadere navraag blijkt dat zij 

dit al eerder hebben gevraagd maar door de bij kunst betrokken ambtenaren zijn afgewezen.  

20. Vuurwerk: het geplande vuurwerk in juli is door onze bemoeienis niet doorgegaan. 

Het heeft het contact met StrandZuid hersteld.  

21. Stormschade Er zijn bijna 15 bomen gesneuveld in de grote storm. De meeste resten 

zijn inmiddels verwijderd; het zal nog wel even duren voordat er vervangende bomen staan.  



22.  Najaarsnieuwsbrief: de redactie is nu aangevuld met een derde bestuurslid. Planning 

is: een wat kleinere NB, eind november.   

23.  Artsenijhof:  

- er is wel gravel gestort, maar niet voldoende 

- het is een goed seizoen geweest; voldoende vrijwilligers.  

- er is nog geen opvolging voor de coördinator die er einde dit jaar mee stopt.  

- we zullen nog eens gaan aandringen op aanleg van elektra en een pomp in de 

boerenwetering, zodat we zelf vaker water kunnen geven. Dat zal de komende jaren steeds 

meer nodig zijn. (agenda 4-seizoenenoverleg).  

 24.  Er is een aantal vragen gekomen vanuit de beheerster van de kiosk: 

- de AED die er hangt wordt door de gemeente niet onderhouden (!). We besluiten dat nu 

zelf op onze kosten te laten doen en dan daarna de rekening naar de gemeente te sturen. 

(actie). De ehbo-spullen zijn wel op orde nu; alleen moet het personeel van de kiosk daar nu 

mee aan de gang en dat is natuurlijk niet de bedoeling.   

- Aan het feit dat er geen/onvoldoende toezicht is bij het badje kunnen wij helaas ook niets 

doen.  

25. De informatie bij de KvK bleek niet up to date. Inmiddels is het voorzitterschap nu 

wel correct, nieuwe bestuursleden worden aangemeld.  

 

6. Sluiting en nieuwe datum 

Er is een lijst met wie aanspreekpunt is voor welk onderwerp/welke actie.  
Die wordt bijgewerkt; is voor intern gebruik. Bij vrijwel alle onderwerpen staan nu twee namen van 
bestuursleden.  
 
Nieuwe datum: 7 december 2023. 
 


